
SUMMERING INVÅNARRÅD om H22-
PAVILJONGEN 11 augusti 2022 
 

Hej! Vad kul att du är intresserad av att ta del av vad som sades på Helsingborgs stads fjärde 
invånarråd. Invånarråden är en del i H22, Helsingborgs stora välfärdssatsning där vi vill utveckla 
morgondagens lösningar för en ökad livskvalitet i en smartare och mer hållbar stad. 

Den 11 augusti höll vi vårt invånarråd om H22-paviljongen i Helsingborgsrummet i Prismahuset. 
Ämnet för kvällen var samtal om H22-paviljongen och hur den ska få nytt liv efter H22 City Expo. På 
invånarrådet fick helsingborgare chansen att både presentera egna idéer och höra mer om de förslag 
som redan ligger på bordet. Sedan tidigare har det gått att ta del av information på sidan 
dialog.helsingborg.se, där det också har gått att rösta på tre olika alternativ. Något som fler än 300 
personer har gjort. Dessutom har drygt 60 personer valt att lämna egna förslag. På alla våra 
invånarråd deltar representanter från närings- och föreningslivet, stadens politiker och tjänstemän 
från Helsingborgs stad. Vill du veta mer om våra invånarråd? Besök 
https://dialog.helsingborg.se/invanarrad. 

På invånarrådet om H22-paviljongen deltog 13 engagerade invånare som hade många idéer och som 
också gav oss konstruktiv feedback. Bland annat fick vi upp ögonen för att vi inte har varit tillräckligt 
tydliga angående paviljongens process och invånarens möjlighet att påverka. Invånarna önskade en 
bättre beskrivning på dialog.helsingborg.se av var i processen arbetet med H22-paviljongen är. På 
plats fanns också representanter från kommunen i form av Magnus Prochéus, fastighetsdirektör, och 
Martin Hadmyr, stadsträdgårdsmästare och H22-arkitekt. Martin Hadmyr presenterade kommunens 
tre förslag för framtida placering av paviljongen.  

De tre förslagen är: 

1. Café eller omklädningsrum i Atlantparken, som ska anläggas i Oceanhamnen.  
2. En kombination av informationshubb och utomhusklassrum i den nya stadsdelen Östra 

Ramlösa.  
3. Serveringsverksamhet på Gröningen där restaurangen Bunker Bar tidigare låg. 

Om det blir något av de här tre lägena så måste paviljongen anpassas eftersom den är byggd för 
sommarbruk.  

Att kommunen har bjudit in invånarna att rösta på just de här tre förslagen beror på att man har 
undersökt dem och konstaterat att de är möjliga att genomföra. Av förslagen är Bunker Bar-
alternativet det som har fått flest röster, cirka 60 procent av alla röster, och det är också det som kan 
genomföras inom kortast tid, uppskattningsvis inför sommaren 2024. 

Efter introduktionen och presentationen av de tre förslagen genomfördes gruppdiskussioner i tre 
grupper. Samtliga diskussioner leddes, och dokumenterades, av en samtalsledare. Nedan 
presenteras en summering av vad respektive gruppdiskussion kom fram till: 

 

Grupp 1: 

https://dialog.helsingborg.se/invanarrad


Kommentar ang. förslag Bunker bar: 

• Kan fungera som bar/servering. Bör dock i så fall säljas till privat aktör. Helsingborgarna och 
turister kommer besöka den. Fördel att den relativt snart kan vara på plats. 

Kommentar ang. förslag Atlantparken: 

• Ligger lite avlägset, krävs buss eller taxi för transport dit. Kan eventuellt fungera som café 
eller finare restaurang. Negativt att det ligger så långt fram i tiden. 

Kommentar ang. förslag Östra Ramlösa: 

• Negativt att det inte är ett centralt läge. Känns som att detta också är ett förslag som ligger 
för långt fram i tiden. Skulle kunna användas till exempelvis skolan och utegrupper om det 
finns behov. 

Gruppens egna förslag: 

• Låt paviljongen stå kvar på befintlig plats. Kan fungera som till exempel turistbyrå eller 
mötesplats av någon form. Fördel att man kan spara in på kostnader genom att slippa flytta 
paviljongen och återställa marken. 

 

Grupp 2: 

Kommentar ang. förslag Bunker bar: 

• Det kommer bli en stor kostnad att anpassa till servering eller restaurang. Det finns också risk 
för att det blir för trångt mot lekplats och bryggan, där det redan idag är folksamlingar. Skym 
inte utsikten över sundet mer än vad som redan är gjort.  

Kommentar ang. förslag Atlantparken: 

• Känns som ett allt för utsatt läge. Det ligger för långt fram i tiden, troligen inte förrän 
2026/2027. Riskerar även att bli ett ”tillhåll” och upplevas som en otrygg plats.  

Kommentar ang. förslag Östra Ramlösa: 

• Känns som att det kan vara positivt för skolan om det finns ett sådant behov. Det går att 
flytta dit paviljongen relativt snart. Dock en risk för att det blir ett tillhåll och risk för 
skadegörelse på paviljongen. 

Gruppens egna förslag: 

• Kan vara en busshållplats eller vindskydd vid centralen. 
• Kan fungera som turistbyrå på lämplig plats i staden. 
• Låt den ligga kvar på befintlig plats. 
• Placera den på Karantänen. 
• Lägg ut den till försäljning. 

 

 



 

Grupp 3: 

Kommentar ang. förslag Bunker bar: 

• Kan eventuellt vara en placering för en restaurang, men det känns mycket tveksamt om det 
går att få ekonomi i det.  

Kommentar ang. förslag Atlantparken: 

• Det känns som en svårdefinierad plats i nuläget. Känns inte bra och riskerar att bli ett tillhåll. 

Kommentar ang. förslag Östra Ramlösa: 

• Det känns som en svårdefinierad plats i nuläget. Känns inte bra och riskerar att bli ett tillhåll. 

Gruppens egna förslag: 

• Eftersom paviljongen inte är byggd för något av dessa förslag så tycker gruppen att 
paviljongen ska säljas för att undvika onödiga kostnader. Låt den stå kvar på befintlig plats 
tills den är såld. 

 

Hur ser då vägen vidare ut? Staden är alltså i ett första steg då förslag har tagits fram för var 
paviljongen skulle kunna hamna i framtiden. Genom invånarrådet, dialog.helsingborg.se samt via 
Helsingborgs-rummet under City Expo har vi nu fått in många goda idéer genom invånarnas egna 
förslag och tankar. Nu kommer Fastighetsförvaltningen samla ihop alla förslag och statistik från 
sociala medier, inlägg och artiklar från HD och dialog-sidan för att därefter presentera resultatet för 
några av stadens politiker under september månad. Därefter bestämts den fortsatta vägen samt vilka 
förslag som tas vidare. Information om den fortsatta processen kommer löpande att publiceras på 
https://dialog.helsingborg.se/invanarrad. 

 

 

Tack till alla er som deltog! 
 

 

 

https://dialog.helsingborg.se/invanarrad

